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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/3 

konané dne 04.03.2019 

 

Přítomni:  

Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Cibochová Alžběta, Ing. Čáp Vilém, Češpivová Daria, Hájková Jana, BBA; 

Ing. Herian Milan, Hošek Vladimír, Ing. Jukl Jindřich, Ing. arch. Karhanová Kristine, Kočí Jaroslav 

st., Bc. Kočí Jaroslav ml., Bc. Liška Ivan, Moravcová Hana, Mucha Zbyněk, Polydorová Karla, Bc. 

Růžička Petr Dis., Ing. Římal Zbyněk, Mgr. Skalický Pavel, Stára Richard, Šebek Jiří, Mgr. 

Štrobová Alena, Tůmová Eva, Ing. Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel 

 

Omluveni: Mgr. Petr Měšťan 

viz. prezenční listina 

 

I. Zahájení 

Starostka, paní Mgr. Alena Štrobová přivítala všechny přítomné na třetím zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 17:10 hodin. Paní starostka upozornila, že z 

jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v 

souladu se zákonem o hlavním městě Praze č. 131/2000 Sb. Informace o konání ZMČ byla 

zveřejněna na úřední desce od 22.2.2019. Podle prezenční listiny bylo přítomno 24 zvolených členů 

zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluven je Mgr. Petr Měšťan. Zápis 

z minulého, druhého zasedání ze dne 10.12.2018 byl ověřen a schválen. Materiály obdrželi 

zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starostka určila za 

ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – paní Karlu Polydorovou a pana Jaroslava Kočího. 

Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod paní starostka informovala o: 

- situaci s domem v Chodovické ulici zasažený požárem.  

- setkání se starostkou na radnici, chatovaní, setkání s radními u Bobra. Na těchto setkáních získali 

zajímavé podněty občanů. 

- aktuálním stavu s mosty v Horních Počernicích, zejména o mostu Na Svěcence, který je ve správě 

MČ. Na Magistrátu hl. m. Prahy proběhla jednání a bylo přislíbeno, že MHMP převezme tento most 

do své správy. 

 

Předala slovo Ing. Vavruškovi, aby informoval o aktuální situaci parku Houslový klíč (park 

Jizbická).  

 

Paní starostka předložila návrh programu tak, jak byl zveřejněn. 

Paní starostka požádala přítomné zastupitele o případné námitky, doplnění nebo změnu programu. 

Ing. Čáp předložil 1 návrh a to doplnit do programu 4 tisky následovně: 

1) „Návrh na schválení pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního 

rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 realizovaného pod názvem - Investice na přání III“ 

zařadit do programu jako bod 3.02 
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2) „Informace o poskytování účelové neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 

na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 pro rok 2019“ 

jako bod 8.10 

3) „Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 v roce 2018 a Plánu 

zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2019“ jako bod 8.11 

4) „Rezignace tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 20“ jako bod 8.12 

 

Další návrhy nebyly předloženy. 

Paní starostka nechala o návrhu Ing. Čápa s doplněním 4 výše uvedených bodů hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o celém programu vč. doplněných bodů. 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 
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Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0 (Pozn. zastupitel Richard Stára hlasoval zvednutím ruky „Pro“ návrh.) 

Program zastupitelstva vč. doplněných 4 tisků byl schválen. 

Pro takto navržený program hlasovalo 24 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a 

nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen.  

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 
Návrh rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019 a návrh rozpočtového 

výhledu MČ Praha 20 do roku 2024 
2 BJ/0085/2019 

2 

Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu spočívajícího v 

návratu využití území v lokalitě Horní Počernice - východ do 

stavu územního plánu před schválením změny č. Z 1405/06 

3.01 BJ/0024/2019 

3 

Návrh na schválení pravidel pro předkladatele projektů v rámci 

participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 

realizovaného pod názvem - Investice na přání III 

3.02 BJ/0099/2019 

4 
Úplatné nabytí pozemku KN parc. č. 4036/541 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha 
4.01 BJ/0083/2019 

5 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 132 až 139 schválených 

Radou městské části Praha 20 
5.01 BJ/0086/2019 

6 Aktuální ekonomické informace, finanční vypořádání 2018 5.02 BJ/0096/2019 

7 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 6.01 BJ/0062/2019 

8 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 7 BJ/0092/2019 

9 Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2019 8.01 BJ/0029/2019 

10 
Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské 

policie Praha 14 za rok 2018 
8.02 BJ/0060/2019 

11 
Zpráva o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení 

Policie České republiky v Horních Počernicích za rok 2018 
8.03 BJ/0061/2019 

12 Zřízení Výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 8.04 BJ/0089/2019 

13 Jednací řád ZMČ Praha 20 a výborů ZMČ Praha 20 8.05 BJ/0090/2019 

14 Zřízení služby Senior taxi 8.06 BJ/0094/2019 

15 
Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ 

Praha 20 
8.07 BJ/0095/2019 

16 Informace - Doplňující volby do Senátu Parlamentu ČR 8.08 BJ/0066/2019 

17 Informace - volby do Evropského parlamentu 8.09 BJ/0067/2019 

18 

Informace o poskytování účelové neinvestiční dotace 

(příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 na podporu aktivit v rámci 

projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 pro rok 2019 

8.10 BJ/0100/2019 

19 

Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 

v roce 2018 a Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 pro 

rok 2019. 

8.11 BJ/0101/2019 

20 Rezignace tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 8.12 BJ/0111/2019 
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18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 
 

II. Rozpočet MČ Praha 20 na rok 2019 

2. Návrh rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019 a návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do 

roku 2024 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

K tomuto bodu byla přizvána paní Zdeňka Hubínková z odboru ekonomického, která společně s Ing. 

Frantíkovou na rozpočtu pracovala. 

V úvodu paní starostka navrhla opravit důvodovou zprávu, ve které je v úvodu písařská chyba, a to v 

uvedených výdajích ve výši 242 995 tis. Kč a ve čtvrtém odstavci jsou výdaje navrženy ve výši 

241 995 tis. Kč – tuto částku opravit na 242 995 tis. Kč.  

Technická poznámka: Ing. Čáp navrhl, aby byla k předloženému rozpočtu otevřena rozprava a 

následně by se jednalo o první protinávrh paní starostky na opravu důvodové zprávy a pokud by se 

tato částka propsala špatně, upravil by se případně celý návrh.    

Paní starostka provedla přítomné předloženým návrhem rozpočtu. 

Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2019 je navržen s objemem příjmů 164 293 tis. Kč a výdajů 

ve výši 242 995 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 78 702 tis. Kč. Běžné výdaje činí 163 007 tis. Kč 

(meziroční nárůst je 7,3 %), kapitálové (investiční) 79 988 tis. Kč. Navržený schodek je plně kryt 

prostředky na rozpočtových účtech k 31. 12. 2018, který činil 108 782 tis. Kč, z toho sociální fond 

168 tis. Kč. 

 

Paní starostka předala slovo radnímu panu Zbyňku Muchovi, který provedl rozpočtem týkající se 

odboru informatiky. 

 

TP: Bc. Ivan Liška požádal, aby byl nejdříve předložen návrh rozpočtu a poté se otevřela rozprava.  

 

Paní starostka informovala o plánovaných investičních akcích např. rekonstrukce Stodoly, Park 

Houslový klíč, výkup pozemků pro Denní stacionář pro seniory vč. rozšíření DPS, realizační 

projektová dokumentace na Mezigenerační bytový dům v ul. Náchodská, stavba Venkovního 

sportoviště V Lukách, výkup pozemků v ul. Bystrá. Byl vytvořen tzv. zásobník investičních akcí, 

který není statický a může se měnit v závislosti na obdržených dotacích. 

 

Paní starostka požádala předsedu finančního výboru, pana Richarda Stáru jaké stanovisko k návrhu 

rozpočtu zaujal finanční výbor ZMČ Praha 20. FV po diskusi doporučuje ZMČ Praha 20 rozpočet 

schválit. 

 

Diskuse: Bc. Liška se vyjádřil k návrhu rozpočtu a vnímá jako problematické a nedostatečné 

zdůvodnění vypuštění investiční položky k projektu Mumraje, ne zcela a dobře odůvodněné 

navyšování běžných výdajů v oblasti kultury pro naše příspěvkové organizace. Je přesvědčen, že návrh 

rozpočtu je jedna velká rezerva cca až 50 mil. Kč. Nepochopitelná nákladovou položku rezerva na 

finanční vypořádání atd. Výsledkem je, že na sport není vyčleněno navíc vůbec nic. Z tohoto důvodu 

předložil protinávrh, aby do výdajů na kapitolu 04 běžné výdaje na školství, mládež, sport, 

tělovýchovu, volný čas aby byla posílena částka 500 tis. na 1,5 mil. Kč a jako zdroj, aby byl použit 1 

mil. z nevyužitých zůstatků na účtech. 

 

A v případě, kdyby tento protinávrh nebyl schválen, navrhuje v usnesení doplnit konstatování, že 

v návrhu rozpočtu není dostatečně zařazeno financování sportu a volného času v kapitole 04 a ukládá 

RMČ Praha 20 využít všechny dostupné prostředky k posílení kapitoly 04 oblast sport v co nejkratší 

době.  

TP – Ing. Čáp doporučil panu Liškovi, aby prohodil pořadí předložených protinávrhů vzhledem 

k tomu, že hlasování o protinávrzích bude v opačném pořadí, než jak byly předloženy. Bc. Liška 

souhlasil. Ing. Čáp požádal o předání protinávrhů v písemné podobě. 
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H. Moravcová se vyjádřila k důvodové zprávě a nemůže souhlasit se 4. odstavcem důvodové zprávy, 

kde se píše, že všechny požadavky na výdaje roku 2019 činily původně 372 mil. Kč a vysvětlila. 

Dále upozornila na, zřejmě, písařskou chybu na str. 2 v tabulce v posledním sloupci, kde je uveden 

chybně rok 2018 místo 2019 a pokud ano, požádala návrhový výbor, aby zařadil k opravě materiálu. 

 

Vyjádřila se k samotnému návrhu rozpočtu a přednesla několik dotazů: 

Proč je v kapitole 04 – školství, mládež a sport navýšení o 157 tis. Kč na projektovou dokumentaci 

„Tělocvična Jívanská“? Paní starostka požádala Ing. Vavrušku, vedoucího OHSaI, který odpověděl. 

Proč je v kapitole 05 – zdravotnictví a cestovní ruch (0520) je navýšení 196 tis. Kč na sociální 

prevenci a čeho se týká?  

Ve stejné kapitole 05 u Parkoviště MUM je navrženo 43 tis. Kč, jestli je to cena za projektovou 

dokumentaci ke stavebnímu povolení. Na dotaz odpověděl Ing. Vavruška. 

V kapitole 06 – kultura a cestovní ruch (0640) navýšení o 300 tis. na Hornopočernický zpravodaj, 

z jakého důvodu je toto navýšení a jestli to bylo projednáno s redakční radou. Odpověděla paní 

starostka, zastupitel Ing. Čáp doplnil. 

 

V kapitole 08 opravy hospodářské správy navýšení 700 tis. Kč na opravu MUM a jestli je opravdu 

alokováno na opravu budovy? Paní Hubínková z odboru ekonomického odpověděla. 

V Plánu zdaňované hospodářské činnosti se objevila částka 2 mil. Kč je to 602 - tržby za služby. 

V pracovní verzi rozpočtu tato částka nebyla, tak proč tato změna? 

 

Dotaz k zásobníku v rámci finančního vypořádání by mělo MČ zůstat 30 mil. Kč. Už na FV 

navrhovala zřídit investiční rezervu a předložila protinávrh, aby v investiční rezervě byla dána na 1. 

místo Tělocvična a na druhé místo Nolčův park. 

Zeptala se radního Muchy k rozpočtu odboru informatiky k nákupu licencí, a proč zmizela položka na 

vybavení pracoviště ve výši 250 tis. Kč.(jedná se o zrekonstruovaný byt) Kč Pan Mucha na dotazy 

odpověděl.  

 

TP – Ing. Čáp navrhl, pokud bude paní Moravcová souhlasit, aby se jí rozšířil prostor pro diskusi o 5 

minut, protože 5 minut již vyčerpala. A prosí o hlasování bez rozpravy. 

Paní starostka nechala o návrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 
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Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro 23; Proti: 1; Zdržel: 0 

Návrh byl schválen. 

 

V 18:00 hod. paní starostka přerušila projednávání tohoto bodu a následovaly Dotazy a interpelace 

z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

p. Pavelka se zeptal, proč nebyli informování obyvatelé přilehlých domů k projektu rekonstrukce a 

rozšíření centra Mumraj.  Za obyvatele z této lokality se k rekonstrukci vyjádřil. Paní starostka 

odpověděla. 

 

Občanka bydlící v okolí Mumraje – vyjádřila svůj nesouhlas s rekonstrukcí Mumraje a tím 

spojené rozšíření parkoviště na úkor zeleně. 

 

Barbora Zálohová, ředitelka spolku Mumraj – poděkovala občanům za podněty a nabídla, aby se 

občané obraceli přímo na ní. Vyjádřila se k připomínkám občanů k projektu na rekonstrukci Mumraje. 

 

p. Bílek – se zeptal, která z veřejných sbírek na pomoc lidem zasažených požárem v Chodovické ulici 

je oficiální. Zjistil, že jedna sbírka je zřízena v rozporu se zákonem. Požádal o vyjádření paní 

Moravcovou. Paní Moravcová se vyjádřit nemohla, vzhledem k tomu, že sbírka není pod 

zastupitelkou, paní Moravcová ani není provozovatelkou Nadačního fondu Šance. 

p. Bílek předal oficiální dokument, ve kterém se píše, že sbírka Nadačního fondu šance je 

provozována v rozporu se zákonem a zeptal se, jakým způsobem bude zastupující tajemnice tuto 

situaci řešit. Ing. Brzkovská na dotaz odpoví písemně. 

Informoval o neoprávněném trestním oznámení, které na pana Bílka podala paní H. Moravcová za 

rozeslání otevřeného dopisu občanům Horních Počernic, ve kterém shrnul informace, které si vyžádal 

na městské části a zaplatil za ně. Dále konstatoval, že to není jediné trestní oznámení, které pí. 

Moravcová podala. V HPZ č. 2/2019 na úvodní straně Slovo radních je oznámení, že podala další 

trestní oznámení. H. Moravcová upřesnila, že podala trestní oznámení pouze na p. Bílka a nikoliv to, o 

kterém se píše v HPZ. Na dotaz odpověděla. 

 

p. Vondráček: 

1) poděkoval, že v ul. Ve Žlíbku byla na semaforech zprovozněna šipka doleva, ale upozornil, že 

interval je krátký a projede pouze pár automobilů. Požádal o prodloužení intervalu. 

2) proč v ul. Ve Žlíbku, i přesto, že jsou semafory 24 hod. denně v provozu, je „hrb“ (zpomalovací 

práh)  

3) opakovaně se zeptal na situaci s Jirenským potokem. 

 

Na dotazy odpověděla Mgr. Bidlová, vedoucí Odboru životního prostředí a dopravy a informovala o 

setkání se zástupci povodí Labe přibližně koncem měsíce března. Radní K. Polydorová požádala, aby 

na tuto schůzku byla přizvána. 

 

p. Brunner 

1) Jako člen redakční rady Hornopočernického zpravodaje dále jen („HPZ“) poděkoval za návrh Ing. 

Čápa za navýšení částky v rozpočtu pro HPZ a rozšíření rubriky názory občanů. 

2) Vyzval zastupitele, aby apelovali na vedení České pošty o navýšení personálu na přepážkách a 

všechny přepážky obsadit pobočky v Horních Počernicích. 

3) Vyjádřil se k nově postavenému Penny marketu a s tím spojenou bezpečnost a požádal o dopravní 

opatření, např. přechod pro chodce.  

  

 

Další občané se do bodu Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů nepřihlásili. Paní starostka 

ukončila tento bod a pokračovalo se v diskusi k projednávanému návrhu rozpočtu. 
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Paní Moravcová přečetla prohlášení Klubu zastupitelů Šance pro Počernice a požádala o zveřejnění 

v zápise ze zasedání zastupitelstva a upřesnila, že se nejedná o protinávrh. Prohlášení bude zasláno 

elektronicky kanceláři úřadu. 

 „Rozpočet MČ na rok 2019 je ZCELA NETRANSPARENTNÍ. Zatímco vedení radnice ve volebním 

období 2010-2018 zpracovávalo a předkládalo rozpočet po jednotlivých položkách a po odborech, aby 

bylo jasně zřejmé, jaké náklady a příjmy jednotlivé odbory mají, tento návrh rozpočtu se na položkách 

„zdrcnul“ na 20%. Doporučení magistrátu, že rozpočet musí být zpracován v této formě, neexistuje. 

V takovém rozpočtu se snadno schová cokoliv a s ohledem na trestněprávní odpovědnost zastupitelů 

při nakládání s veřejnými prostředky, nepodpoříme rozpočet takto nepřehledný. 

Ihned po volbách jsme žádali o setkání zastupitelů, nabízeli jsme pomocnou ruku při zpracování 

rozpočtu a to i znovu opakovaně po informaci, že se rozpočet ztratil, jsme ho nabízeli jak v tištěné tak 

elektronické podobě. Potom by nemusel být ekonomický odbor, který je dlouhodobě indisponován 

neobsazenými pracovními pozicemi, ve stresu, jak jsme se dočetli v informacích z radnice v lednovém 

HPZ.  Poděkování tedy patří pouze zpracovatelům rozpočtu, protože jejich práce jim byla lidskou 

ješitností značně ztížena.  

Městskou část jsme předávali s více než 100 miliony na účtech, které jsme ušetřili dobrým 

hospodařením a získáváním finančních prostředků z jiných zdrojů. Těmito financemi jsou kryty 

investiční akce, plánované na rok 2019. Kdyby byla pravda, co se opakovaně píše ze strany 

současných radních, že kasa byla prázdná, zajímalo by nás, z čeho byste tyto akce financovali. 

Ve svých článcích lživě uvádíte, že se na radnici nehlídalo, zda jsou výdaje v souladu s rozpočtem a 

nevěděli jsme, jestli na výdaje máme ještě peníze. Na rozdíl od vás jsme nikdy netvrdili, že nemáme 

peníze a všechny výdaje byly vždy zcela pokryty. 

Další lží je, že údržba zeleně byla podhodnocena. Právě proto, že jsme chtěli jasná čísla, byl námi 

zadán pasport zeleně, ze kterého vyplynuly další plochy a dřeviny v majetku MČ, o které je potřeba se 

starat. Pasportem se oháníte, i když to není vaše zásluha, přesto výdaje na údržbu zeleně vyšší nejsou 

a snížili jste i finanční prostředky na znalecké posudky pro OŽPD. 

Stěžujete si, že máte v rozpočtu málo peněz, přesto jste si svým rozhodnutím, proti kterému jsme 

hlasovali, zvýšili své platy na maximální možnou hodnotu, což je v důsledku výdaj vyšší o 2,1 milionu 

korun. 

Rozešli jste se s tajemníkem, kterému bylo vyplaceno nemalé odchodné, které zastupitelům nechcete 

sdělit, a proto budeme nuceni podávat odvolání proti vašemu rozhodnutí informaci neposkytnout, i 

přesto, že na to nemáte v rozpočtu peníze. 

Nepočítáte ani s odměnami pro členy výborů a komisí nezastupitelů. Z čeho je tedy chcete platit? 

Dostali jste navýšení dotačních vztahů od MHMP o 700 Kč na 1 dítě, tedy o 1,6 milionů víc. 

Dostali jste navýšený příspěvek na státní správu o 1,3 milionu. 

Přesto máte investice oproti období, kdy byla na radnici Šance pro Počernice v koalici s TOP 09 o 32 

milionů nižší. 

Z výše uvedených důvodů návrh rozpočtu na rok 2019 Klub zastupitelů Šance pro Počernice 

nepodpoří.“ 

 

Technická poznámka: Ing. Čáp požádal po ukončení diskuse o krátkou pauzu cca 10 minut pro 

návrhový výbor k doformulování protinávrhů. 

 

Paní starostka se k některým bodům z prohlášení vyjádřila na místě. H. Moravcová reagovala, do 

diskuse se zapojil p. Mucha, p. R. Stára. 

 

Paní starostka ukončila diskusi k rozpočtu a v 18:41 hod. vyhlásila 10-ti minutovou pauzu. 

 

V 18:55 hod., po ukončení přestávky požádala paní starostka předsedu návrhového výboru, Ing. Čápa 

o formulaci jednotlivých protinávrhů. 

Předseda návrhového výboru zrekapituloval všechny předložené protinávrhy, kterých bylo předloženo 

celkem 5 a přečetl je: 

1) Návrh paní starostky na opravu tiskové chyby v úvodu důvodové zprávy, kde jsou uvedené 

výdaje ve výši 242 995 tis. Kč a ve čtvrtém odstavci jsou výdaje navrženy ve výši 241 995 tis. 

Kč. 
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2) Bc. I. Liška doplnit v textu usnesení konstatuje, že v návrhu rozpočtu MČ Praha 20 na rok 

2019 není dostatečně zařazeno financování sportu a volného času v kapitole 04 a ukládá radě 

MČ Praha 20 využít všechny dostupné finanční prostředky k posílení kap. 04 – oblast sport 

v nejkratším možném termínu 

3) Bc. I. Liška navrhuje zapojit 1 mil. Kč do kap. 04 školství mládež a sport ORJ440, následně 

dotace sport oddíl § 3419 ostatní tělovýchovná činnost (tzn. z navržených 500 tis. navýšit na 

1,5 mil. Kč v oblasti sportu) – jedná se o přílohu č. 2 návrhu rozpočtu  

4) H. Moravcová oprava písařské chyby v důvodové zprávě na str. 2, tabulka chyba v r. z 2018 

opravit na 2019 

5) H. Moravcová příloha č. 7, v 2. tabulce v tzv. zásobníku investičních akcí stanovit priority: 

prioritu č. 1- sportovní hala a prioritu č. 2 – Nolčův park - revitalizace 

 

Diskuse: J. Kočí ml. se zeptal na upřesnění, jestli „sportovní hala“ znamená „tělocvična“ 

Technická poznámka: R. Stára požádal o sjednocení názvu „sportovní hala“ X „tělocvična“ a používat 

„tělocvična“ 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu č. 5), aby v příloze č. 7 v 2. tabulce v zásobníku byly 

stanoveny priority: č. 1- tělocvična a priorita č. 2 – Nolčův park – revitalizace: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Proti 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 10; Proti: 6; Zdržel se: 8 (pozn. Ing. Vacek nahlásil, že hlasovací zařízení hlasovalo chybně a 

opravil (upřesnil) své hlasování na „zdržel se“) 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu č. 4) opravit písařskou chybu v důvodové zprávě na str. 

2 v tabulce opravit r. 2018 na 2019 v posledním sloupci: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 



9 

 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Protinávrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu č. 3) v příloze č. 2 zvýšit v kapitole 04 školství mládež a 

sport ORJ440, následně dotace sport oddíl § 3419 - Ostatní tělovýchovná činnost o 1 mil. Kč (tzn. 

z navržených 500 tis. navýšit na 1,5 mil. Kč): 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 



10 

 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Protinávrh č. 3 byl schválen. 

  

Vzhledem k prohlasování protinávrhu č. 3 stáhl Bc. Liška protinávrh č. 2. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu č. 1) oprava tiskové chyby v úvodu důvodové zprávy, 

kde jsou uvedené výdaje ve výši 242 995 tis. Kč a ve čtvrtém odstavci jsou výdaje navrženy ve výši 

241 995 tis. Kč – tuto částku opravit na 242 995 tis. Kč a případně, pokud se tato částka propsala ještě 

někde v příloze rozpočtu, tak ji upravit: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdržel se: 0 (pozn. Bc. Růžička nahlásil, že hlasovací zařízení hlasovalo chybně a 

opravil (upřesnil) své hlasování na „Pro“) 

Protinávrh č. 1 byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o návrhu usnesení k rozpočtu na r. 2019 jako celku vč. zapracovaných 

protinávrhů a usnesení přečetla: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Proti 
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Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Proti 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Proti 

Pro: 18; Proti: 6; Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/1/0046/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

návrh rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019 dle předložených příloh 

 příloha č. 1.: celkové příjmy a výdaje rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019 

 příloha č. 2.: závazné ukazatele výdajů MČ Praha 20 na rok 2019 

 příloha č. 3.: výše příspěvků pro příspěvkové právnické osoby (organizace) na rok 

2019 

 příloha č. 4.: počet zaměstnanců a objem prostředků na platy zaměstnanců MČ Praha 

20 a příspěvkových organizací zřizených MČ Praha 20 

 příloha č. 5.: rozpočet účelového fondu MČ Praha 20 - Sociálního fondu na rok 2019 

 příloha č. 6.: plán zdaňované (hospodářské) činnosti MČ Praha 20 na rok 2019 

 příloha č. 7.: přehled schválených investičních výdajů a zásobník investičních akcí na 

rok 2019 

2) schvaluje 

návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2024 dle přílohy č. 8 tohoto materiálu 

3) schvaluje 

návrh na zmocnění Rady MČ Praha 20 k provádění rozpočtových opatření dle přílohy č. 9 

tohoto materiálu  

4) ukládá 

vyvěsit na úřední desku návrh rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019, včetně důvodové zprávy a 

příloh č. 1 - 7 tohoto materiálu a návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2024 dle 

přílohy č. 8 tohoto materiálu 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 15.03.2019     

 

 

 
III. Návrhy 

3.01 Vyjádření k podnětu na změnu územního plánu spočívajícího v návratu využití území v 

lokalitě Horní Počernice - východ do stavu územního plánu před schválením změny č. Z 1405/06 
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Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Jedná se o podnět na změnu územního plánu podaného fyzickými osobami. Podle Metodického 

pokynu k Územnímu plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy mohou fyzické a právnické osoby 

podávat podněty na pořízení změn pouze prostřednictvím městských částí, na jejichž území se předmět 

změny nachází. Metodický pokyn pak předpokládá posouzení takového podnětu příslušnou městskou 

částí a až následně jeho postoupení. Podle usnesení ZMČ Prahy 20 číslo ZMC/18/5/0022/17 ze dne 

27.02.2017 je RMČ uloženo předkládat ZMČ Praha 20 k vyjádření všechny podněty na změnu 

územně plánovací dokumentace hlavního města Prahy, které mají být prostřednictvím městské části 

předány pořizovateli územně plánovací dokumentace. Proto i tento podnět musí být spolu se 

stanoviskem RMČ předkládán na jednání ZMČ. 

Městská část Praha 20 obdržela dne 27.4.2018 od občanů Horních Počernic (124 navrhovatelů) návrh 

na pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy, spočívající v návratu využití území v lokalitě Horní 

Počernice - východ před schválení změny č. Z 1405 / 06, tj. na funkční využití území OR – orná půda, 

ZMK – zeleň městská a krajinná, LR – lesní porosty. Změnou územního plánu hl. m. Prahy č. Z 1405 / 

06 byly v roce 2010 (usnesení ZHMP č. 38/50) výrazně rozšířeny rozvojové ploch nad rámec 

tehdejšího územního plánu v dosud nezastavitelném území východního okraje hl. m. Prahy a cílem 

podnětu je tedy tyto rozvojové zastavitelné plochy opět zredukovat. 

 

Paní starostka otevřela diskusi: Ing. arch. Karhanová předložila protinávrh:  

ZMČ Praha 20  

bere na vědomí usnesení RMČ ve věci vyjádření k podnětu na změnu územního plánu spočívajícího 

v návratu využití území v lokalitě Horní Počernice – východ do stavu územního plánu před 

schválením změny č. Z1405/06 

trvá na pořízení Územní studie Horní Počernice – východ 

ukládá RMČ svolat jednání se zástupci Odboru územního rozvoje (UZR) MHMP jakožto 

pořizovatelem územně plánovací dokumentace a územně plánovacích podkladů pro území hl. m. 

Prahy za účasti všech stran zastoupených v ZMČ Praha 20; Termín: 31.3.2019 

ukládá RMČ svolat veřejné setkání s občany s prezentací návrhů studentek ČVUT, které v minulém 

volebním období zpracovaly na základě spolupráce s MČ Praha 20 studentské práce lokality Horní 

Počernice - východ; Termín: 30.4.2019  

 

Ing. arch. Karhanová předala protinávrh v písemné formě předsedovi návrhového výboru, Ing. Čápovi.  

 

Přečetla vyjádření klubu zastupitelů Šance pro Počernice:  

„Návrh na opětovnou změnu zastavitelných ploch na nezastavitelné vzešel ze strany pana Ing. arch. 

Dominika Aleše z IPR hl. m. Prahy při společném jednání dne 24.1.2018 za účasti zástupců oddělení 

pořizování dílčích dokumentací MHMP a zástupců MČ Horní Počernice.  

Následně došlo k ověření reálnosti změny ÚPn tohoto rozsahu.  

Záměr v minulém volebním období nezískal potřebnou politickou podporu ze strany jednotlivých 

klubů.  

Změnu nadále nedoporučuje Odbor územního rozvoje (UZR) MHMP jakožto pořizovatel územně 

plánovací dokumentace a územně plánovacích podkladů pro území hl. m. Prahy a to hlavně kvůli 

případným žalobám za náhradu ušlého zisku, který vznikne majitelům těchto pozemků a následným 

soudním sporům.  

Dne 3.1.2019 paní Hana Moravcová a Ing. arch. K. Karhanová konzultovali tuto problematiku s 

panem doc. Ing. arch. Petrem Hlaváčkem, 1. náměstkem primátora pro oblast územního rozvoje a 

územního plánu, který výše navrženou změnu nepovažuje za reálnou a jednoznačně se přiklání k 

variantě zadání územní studie.  

Připomínáme, že ZMČ usnesením č. ZMC/22/2/0089/17ze dne 18.09.2017 schválilo podnět na 

pořízení Územní studie Horní Počernice – východ, která by případnou budoucí zástavbu regulovala a 

koordinovala. Upozorňujeme, že nový podnět na změnu ÚPn v dotčeném území proces zadávání této 



13 

 

studie úplně zastaví. Důsledkem bude velké rozvojové území bez podrobnější koncepce rozvoje a 

odpovídající infrastruktury.  

Upozorňujeme, že změna tohoto rozsahu bude zcela jistě vyžadovat zpracování podkladové studie, 

která ověří dopad navrhovaných změn na širší území, zejména s ohledem na navazující veřejně 

prospěšné stavby. Zpracování podkladové studie doporučuje i IPR Praha ve svém vyjádření.  

Doporučujeme provést odbornou nezávislou analýzu a ověřit vliv podání podnětu především na 

přípravu stavby MÚK Beranka, potřeby ploch veřejného vybavení s rozsahem pro širší území Horních 

Počernic, proces pořizovaní změny ÚP pro ČOV Sychrov, apod. 

Takto připravovaný podnět na změnu ÚPn, bez potřebné politické podpory Zastupitelstva hlavního 

města Prahy a bez odborně připravené ověřovací studie považujeme za zcela nekoncepční a 

populistické gesto, které zmaří předchozí úsilí o řešení tohoto území.“ 

 

Vyjádření bylo zasláno emailem kanceláři úřadu, aby bylo zaznamenáno v zápise ze zasedání. 

 

Paní starostka předala slovo zástupci z advokátní kanceláře Frank Bold Advokáti, paní Mgr. Rosinové, 

kterou na zasedání pozvala radní Karla Polydorová. 

Do diskuse se dále zapojili: Ing. arch. Karhanová, K. Polydorová, Ing. Jukl, H. Moravcová - požádala 

o zaslání vyjádření advokátní kanceláře Frank Bold Advokáti a požádala o názor našeho odboru 

výstavby a územního rozvoje k samosprávné části na tuto změnu. Odpověděl Ing. R. Měšťan, R. Stára,  

Ing. Čáp předložil protinávrh, resp. doplnění předloženého návrhu, aby v bodě 3) ukládá označit jako 

za a) a navrhl, jako bod 3) b) vložit následující text: 

b) radním městské části a zastupitelům Ing. Čápovi, V. Hoškovi a Ing. Římalovi 

I. jednat se zastupiteli hl. m. Prahy a zaměstnanci MHMP a činit kroky s cílem dosáhnout toho, aby 

byl podnět uvedený v bodě 1) tohoto usnesení schválen ZHMP a došlo na jeho základě k vydání 

změny územního plánu hl. m. Prahy;  

II. o úkonech činěných dle čísla I., písm. b) bodu 3) tohoto usnesení průběžně informovat na řádných 

jednáních ZMČ Praha 20. 

1. Zodpovídají: všichni členové rady, Ing. Čáp, V. Hošek, Ing. Římal 

Termín: průběžně  

 

Ing. Čáp svůj návrh zdůvodnil. 

Ing. Čáp nechal rozdat zastupitelům tento protinávrh v písemné formě. 

 

Diskuse: Ing. Jukl, Mgr. Štrobová, R. Stára se zmínil, že by dal klidně k tomuto protinávrh, protože už 

v minulosti tuto věc zamítli a zastupitelstvo si odsouhlasilo, že se vypracuje studie, která opraví 

některé vady. Na dotaz odpověděla K. Polydorová. 

Po ukončení diskuse paní starostka přečetla protinávrh Ing. Čápa a nechala o protinávrhu hlasovat: 

 

S technickou poznámkou se přihlásila H. Moravcová s dotazem, jestli poslední protinávrh nepředložil 

R. Stára? 

Ing. Čáp požádal, aby se řešilo po hlasování. 

 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Proti 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 
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Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 15;  Proti: 9;  Zdržel se: 0 

 

S technickou poznámkou se přihlásila H. Moravcová a prohlásila toto hlasování za zmatečné, jelikož 

se domnívá, že protinávrh dal i zastupitel R. Stára, a to jako poslední, a proto se mělo nechat hlasovat 

o protinávrhu p. Stáry. Předseda návrhového výboru požádal o upřesnění p. Stáru. Ten svůj protinávrh 

potvrdil a navrhl, aby na Horní Počernice – východ byla zpracována územní studie, aby se podle přání 

ne občanů, ale zástupců obce mohlo něco vybudovat. 

Technická K. Polydorová, Ing. Čáp zrekapituloval: bylo zpochybněno hlasování, pokračuje se 

v diskusi, eviduje protinávrh paní Karhan, protinávrh svůj a protinávrh p. Stáry, který si dovolil, dle 

svých poznámek, naformulovat: ZMČ Praha 20 ukládá RMČ Praha 20 řešit území lokality Horní 

Počernice – východ novou územní studií.  

Zeptal se pana Stáry, jestli požaduje něco v usnesení blíže specifikovat nebo úkol termínovat?  

H. Moravcová – navrhuje, aby se pokračovalo ve studii, protože studie už byla schválena 

zastupitelstvem, nebo usnesení revokovat. 

Ing. R. Měšťan doplnil p. Stáru a připomněl, že se jedná o vyjádření MČ k podnětu občanům, není to 

podnět MČ a doporučil formulovat usnesení ve vztahu k občanům 

Ing. Čáp upřesnil si protinávrh p. Stáry, který zní: 

ZMČ Praha 20 ukládá pokračovat v řešení lokality Horní Počernice - východ již ZMČ Praha 20 

schválenou územní studií 

Diskuse: Z. Mucha, H. Moravcová, R. Stára, Mgr. Štrobová 

Technická poznámka: Ing. Čáp 

Paní starostka ukončila diskusi a ve 20:15 vyhlásila 5-ti minutovou přestávku. 

 

Ve 20:20 hod. předala starostka slovo předsedovi návrhového výboru, Ing. Čápovi. Zrekapituloval 

celkem 3 protinávrhy a přečetl protinávrh č. 3 zastupitele pana Richarda Stáry:  

ZMČ Praha 20 

ukládá RMČ Praha 20 pokračovat v řešení lokality Horní Počernice – východ již Zastupitelstvem 

městské části Praha 20 schválenou územní studii 

 

Paní starostka nechala hlasovat o protinávrhu p. R. Stáry: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 
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Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 9;  Proti: 3;  Zdržel se: 12 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Ing. Čáp přečetl svůj protinávrh, protinávrh č. 2, resp. doplnění předloženého návrhu, aby v bodě 3) 

ukládá označit jako za a) a navrhl jako bod 3) b) vložit text a celý bod 3 bude znít následovně: 

ZMČ Praha 20  

3) ukládá 

a) předat podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se stanoviskem ZMČ Praha 20 

pořizovateli územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního rozvoje 

MHMP 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  

Termín: 22.03.2019     

 

b) radním městské části a zastupitelům Ing. Čápovi, V. Hoškovi a Ing. Římalovi 

I. jednat se zastupiteli hl. m. Prahy a zaměstnanci MHMP a činit kroky s cílem dosáhnout toho, aby 

byl podnět uvedený v bodě 1) tohoto usnesení schválen ZHMP a došlo na jeho základě k vydání 

změny územního plánu hl. m. Prahy; 

II. o úkonech činěných dle čísla I., písm. b) bodu 3 tohoto usnesení průběžně informovat na řádných 

jednáních ZMČ Praha 20 

Zodpovídají: všichni členové rady, Ing. Čáp, V. Hošek, Ing. Římal 

Paní starostka nechala o protinávrhu č. 2 hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP         Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Proti 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 
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Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Proti 

Pro: 15;  Proti: 8;  Zdržel se: 1 

Protinávrh byl přijat. 

 

 

Ing. Čáp přečetl protinávrh č. 1 zastupitelky Ing. arch. Karhanové: 

ZMČ Praha 20  

bere na vědomí usnesení RMČ ve věci vyjádření k podnětu na změnu územního plánu spočívajícího 

v návratu využití území v lokalitě Horní Počernice – východ do stavu územního plánu před 

schválením změny č. Z1405/06 

trvá na pořízení Územní studie Horní Počernice – východ 

ukládá RMČ svolat jednání se zástupci Odboru územního rozvoje (UZR) MHMP jakožto 

pořizovatelem územně plánovací dokumentace a územně plánovacích podkladů pro území hl. m. 

Prahy za účasti všech stran zastoupených v ZMČ Praha 20; Termín: 31.3.2019 

ukládá RMČ svolat veřejné setkání s občany s prezentací návrhů studentek ČVUT, které v minulém 

volebním období zpracovaly na základě spolupráce s MČ Praha 20 studentské práce lokality Horní 

Počernice - východ; Termín: 30.4.2019  

 

Paní starostka nechala o protinávrhu č. 1 hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 
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Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Zdržel se 

Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 9;  Proti: 5;  Zdržel se: 10 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Ing. Čáp přečetl návrh usnesení včetně doplnění protinávrhu č. 2 a paní starostka nechala o usnesení 

jako celku hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Proti 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 15;  Proti: 8;  Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/2/0047/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci, že Rada městské části Praha 20 doporučila Zastupitelstvu městské části Praha 20 

souhlasit s podnětem na změnu územního plánu spočívajícím v návratu využití území v 

lokalitě Horní Počernice - východ do stavu územního plánu před schválením změny č. 

Z1405/06. 

2) souhlasí 

s podnětem na změnu územního plánu spočívajícím v návratu využití území v lokalitě Horní 

Počernice - východ do stavu územního plánu před schválením změny č. Z1405/06. 

3) ukládá 
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předat podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se stanoviskem ZMČ Praha 20 

pořizovateli územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního 

rozvoje MHMP 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  

Termín: 22.03.2019     

 

4) ukládá 

radním městské části a zastupitelům Ing. Čápovi, V. Hoškovi a Ing. Římalovi 

I. jednat se zastupiteli hl. m. Prahy a zaměstnanci MHMP a činit kroky s cílem dosáhnout 

toho, aby byl podnět uvedený v bodě 1) tohoto usnesení schválen ZHMP a došlo na jeho 

základě k vydání změny územního plánu hl. m. Prahy; 

II. o úkonech činěných dle čísla I., bodu 4 tohoto usnesení průběžně informovat na řádných 

jednáních ZMČ Praha 20 

Zodpovídají: všichni členové rady, Ing. Čáp, V. Hošek, Ing. Římal 

Termín: průběžně 

 

(Pozn. zapisovatele – usnesení bylo formálně upraveno, aby bylo možno zadat do systému e-spis, 

modul usneseni a to tak, že bod 3) není rozdělen na a) a b) ale jako bod 3) a 4). Podstata usnesení se 

tímto nezměnila.) 

 
3.02 Návrh na schválení pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního 

rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 realizovaného pod názvem - Investice na přání III 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Lence Tomsové, koordinátorce Místní agendy 21. 

Městská část Praha 20 je zapojena do mezinárodních programů Zdravé město a místní Agendy 21. 

Tyto programy jsou založeny mimo jiné na zapojování veřejnosti do podílení se na rozhodování o 

využití části rozpočtu MČ na investice. 

Jednou z forem zapojování veřejnosti do rozvoje městské části je tzv. participativní rozpočet. V 

rámci projektu Zdravá městská část Horní Počernice je tento způsob podílení se občanů na 

rozhodování o využití části rozpočtu na investice realizován od roku 2016, nejprve jenom se žáky ZŠ a 

od roku 2017 tuto možnost mají všichni občané a organizace z MČ Praha20. Takto již byly 

realizovány projekty Chvalská matematická kostka a Pumptrack 1.etapa, Park Poznání“ v parku před 

ZŠ Ratibořická, Vizuální odclonění odpadového hospodářství v Třebešovské ul. A Dětské boulderové 

hřiště – Lezecká stěna ve venkovním areálu FZŠ Chodovická. 

Diskuse: Ing. Čáp 

 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 
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Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Nehlasoval 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23;  Proti: 0;  Zdržel se: 0; Nehlasoval: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/17/0048/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Návrh  pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 

20 realizovaného pod názvem - Investice na přání III 

2) schvaluje 

Pravidla pro předkladatele projektů v rámci participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 

realizovaného pod názvem - Investice na přání III 

3) ukládá 

realizaci participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 realizované pod názvem- Investice na 

přání III 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 31.12.2019     

 

4) ukládá 

organizační zajištění, kontrolu a vyhodnocení Participativního rozpočtování pod názvem "Investice na 

přání III 

Zodpovídá  

1. Ing. Monika Brzkovaská, tajemnik  

Termín: 31.12.2019     

 

 
IV. Majetkoprávní kroky 

4.01 Úplatné nabytí pozemku KN parc. č. 4036/541 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 
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Paní starostka předala slovo Ing. Zdeňku Vavruškovi, vedoucímu Odboru hospodářské správy a 

investic, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Na základě usnesení RMČ č. RMC/12/16/0116/19 ze dne 7. 2.2019 je ZMČ předkládáno k vyjádření 

úplatné nabytí pozemku KN parc. č. 4036/541, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

ostatní komunikace o výměře 17 m2, v k. ú. Horní Počernice, obec Praha od společnosti 

ROTHLEHNER pracovní plošiny s.r.o., na základě smlouvy o smlouvě budoucí kupní, kterou MČ 

Praha 20 s prodávajícím uzavřela dne 20. 12. 2013. Touto smlouvou byla celková kupní cena 

stanovena na 1.000,- Kč. Ke kupní ceně bude připočteno DPH ve výši 210,00 Kč. Celková kupní cena 

včetně DPH činí 1.210,00 Kč. P3 Prague Horní Počernice 1 s.r.o., zhotovil stavbu nové veřejné 

infrastruktury podle plánovací smlouvy uzavřené dne 30. 6. 2010 mezi MČ Praha 20 a právním 

předchůdcem P3, VGP CZ I. a.s. Dle závazků z Plánovací smlouvy bude městské části darován 

vybudovaný chodník v ulici Ve Žlíbku. Městská část uzavřela v roce 2013 smlouvu o smlouvě 

budoucí kupní se společností ROTHLEHNER pracovní plošiny s.r.o., z důvodu výkupu pozemku pod 

tímto chodníkem, v rámci sjednocení budoucích vlastnických vztahů ke stavbě chodníku a pozemku 

pod stavbou. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 24;  Proti: 0;  Zdržel se: 0;  

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/3/0049/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- úplatné nabytí pozemku KN parc. č. 4036/541, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – ostatní komunikace o výměře 17 m
2
 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, 
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z vlastnictví společnosti ROTHLEHNER pracovní plošiny s.r.o., za celkovou kupní cenu ve 

výši 1.210,- Kč včetně DPH. 

- uzavření kupní smlouvy se společností ROTHLEHNER pracovní plošiny s.r.o. 

2) ukládá 

- zajistit uzavření kupní smlouvy se společností ROTHLEHNER pracovní plošiny s.r.o. 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 24.04.2019     

 

 
V. Ekonomické materiály 

5.01 Informace o rozpočtových opatřeních č. 132 až 139 schválených Radou městské části Praha 

20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

RMČ na základě svého zmocnění schválila rozpočtové opatření, které předkládá ZMČ pro informaci. 

Jedná se o rozpočtová opatření č. 132- 139 

Rozpočtové opatření č.  132 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z MŠMT z 

OP VVV v rámci výzvy "Podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování - Šablony pro 

MŠ a ZŠ II. 

Rozpočtové opatření č. 133 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z Úřadu 

práce ČR na aktivní politiku zaměstnanosti – Operační program Lidské zdroje a zaměstnanost 

Rozpočtové opatření č. 134 - přesun finančních prostředků z důvodu nutnosti posílení finančních 

prostředků k proplácení poskytnutých náhrad pěstounům za služby pro děti v pěstounské péči 

Rozpočtové opatření č. 135 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z 

Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy na akci Místní akční plán II 

Rozpočtové opatření č. 136 - poskytnutí účelové investiční dotace ze Státního fondu životního 

prostředí na akci Elektromobil pro ÚMČ 

Rozpočtové opatření č. 137 - poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy na akci 

Venkovní sportovní hřiště ul. V Lukách 

Rozpočtové opatření č. 138 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z Úřadu 

práce ČR na Aktivní politiku zaměstnanosti – Operační program Lidské zdroje a zaměstnanost 

Rozpočtové opatření č. 139 - poskytnutí účelové neinvestiční dotace ze státního rozpočtu z Úřadu 

práce ČR na Aktivní politiku zaměstnanosti – Operační program Lidské zdroje a zaměstnanost 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/4/0050/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Informace o rozpočtových opatřeních č. 132 až 139 schválených Radou městské části Praha 

20 na základě jí uděleného zmocnění Usnesením č. ZMC/18/1/0018/17 a Usnesením č. 

ZMC/25/1/0127/18 

 
5.02 Aktuální ekonomické informace, finanční vypořádání 2018 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Ekonomické informace k datu 31.12.2018 

 1. stavy účtů, závazky a dotace 
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Rozpočtové účty  v tis.Kč 

 základní výdajový 17 482,78 

 příjmový 90 560,98 

 
Celkem  108 043,76 

     

 
Účty zdaňované činnosti    

 VHČ 2 631,93 

 správa bytového fondu  11 259,20 

 
zdaňovaná činnost celkem 13 891,13 

     

 Celkem zdroje 121 934,89 

 Bankovní účty - závazky  121 043,88 

 

   
Závazky MČ v tis. Kč 

 
Faktury   891,02 

 
z toho nad 100 tis.:   

 IPPOS BOHEMIA s.r.o. - Rekonstr. komun. spojka ulic 

Božanovská a Machovská 236,12 

 ORSmix s.r.o-Rekonstrukce objektu Náchodská č.p. 754 140,86 

 
  

  
    v tis. Kč 

Dotace Očekávané Přijaté  

      

Celkem 0,00 0,00 

       v tis. Kč 

   
Rozpočet schválený 

Přijatá 

skutečnost 

Daň z nemovitosti za rok 2018 22 901,00 23 308,56 

 

Diskuse: H. Moravcová 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/5/0051/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

aktuální ekonomické informace a finanční vypořádání 2018 

 
VI. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

6.01 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 
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Od posledního zasedání Zastupitelstva m. č. Praha 20 se konalo jednání Rady m. č. Praha 20 dne 

29.11., 7.12., 13.12., 18.12., 20.12.2018, 3.1., 10.1., 15.1., 24.1., 6.2., 7.2.,14.2.2019. Schválená 

usnesení RMČ jsou uvedena v příloze tohoto materiálu. 

K předloženému materiálu nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/6/0052/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období 

 
VII. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

H. Moravcová přednesla následující dotazy: 

1) požádala o vysvětlení úkolu vyplývajícího z usnesení Rady, které se týká parkovacích automatů 

v areálu Chvalské tvrze (usnesení č. RMC/4/1/0069/18 ze dne 13.12.2018), a to zjistit, zda existují i 

parkovací automaty, které se dají instalovat a využívat bez poplatků 

Na dotaz odpověděla radní J. Hájková. Doplnil P. Skalický. 

2) pana radního Muchy se zeptala, jestli se bude pokračovat v jednáních s PVS, a.s. ve věci 

zkapacitnění ČOV Čertousy a jestli budou zastupitele k tomuto jednání přizvání. Pan Z. Mucha 

odpověděl. Paní starostka doplnila. 

3) paní radní Hájkové se zeptala na pronájem nebytových prostor vedle MUDr. Bruothové, u vjezdu 

do areálu Chvalské tvrze. Paní Hájková odpověděla. Paní starostka doplnila. 

4) upozornila radní  na porušení zákona, protože nedostala žádnou písemnou odpověď na interpelace 

podané na zasedání ZMČ dne 10.12.2018, kromě odpovědi paní D. Češpivové ve věci ztráty ve 

společnosti SC Xaverov a.s., která odpověděla, že se bude konat schůzka, ale následná odpověď již 

zaslána nebyla.  Proto požádala radní o schválení školení všech zastupitelů a svou žádost vysvětlila, 

zejména s ohledem na článek zastupitele J. Šebka v HPZ 2/2019, kterým reagoval na interpelaci 

z prosincového ZMČ ve věci ztráty ve společnosti SC Xaverov Horní Počernice a.s. K tomuto tématu 

v diskusi vystoupili: Mgr. Beneda, H. Moravcová, Bc. Liška, Mgr. Štrobová, J. Šebek 

5) požádala o písemnou odpověď ve věci mostu Na Svěcence, zda proběhla avizovaná prohlídka 

mostu paní Pošvářovou, jestli proběhla následná diagnostika a jaké náklady byly vynaloženy. Paní 

starostka na dotaz odpověděla a následně reagovali a diskutovali: Ing. Mucha, K. Polydorová, Mgr. 

Bidlová, Ing. Vacek, H. Moravcová, Mgr. Štrobová 

6) požádala o zaslání výše finančních nákladů na vyjádření advokátní kanceláře Fank Bold k materiálu 

Horní Počernice – východ. Na dotaz odpověděla Mgr. Štrobová a doplnila K. Polydorová. 

Bc. Růžička se zeptal:  

1) Co bylo cílem revokace usnesení, která byla schválena na RMČ č. 2 k věcnému záměru na přijetí 

obecně závazné vyhlášky o omezení provozní doby hostinských zařízení? Odpověděla radní 

Polydorová. 

2) Kdy bude k dispozici Programové prohlášení Rady. Paní starostka odpověděla. 

3) Na výši nízkých úroků na bankovních účtech městské části, o kterých se píše ve zprávě „naše tři 

měsíce na radnici“. Paní místostarostka D. Češpivová odpověděla. 

Ing. arch. Karhanová se zeptala na aktuální stav záměru firmy Ekospol. Na dotaz odpověděla radní K. 

Polydorová. 
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Pan R. Stára se zeptal radních, jaký má Rada vztahy s Ředitelstvím silnic a dálnic popřípadě 

s Ministerstvem pro životní prostředí. V jaké fázi je vybudování protihlukových stěn na D11 ze sjezdu 

D0 a kdo z radních si tuto záležitost vezme na starosti. Paní starostka odpověděla. Doplnil Ing. Vacek. 

Dále se p. Stára zeptal, jestli se postoupilo v jednáních ohledně šíření hluku od D0 kolem Černého 

mostu. K dotazu postupně odpovídali: K. Polydorová, Ing. Vacek, V. Hošek, Bc. Liška, Ing. Wágner.  

J. Šebek se zeptal na aktuální stav kompostárny (resp. na manipulační plochu kompostárny) a jakým 

způsobem bude kompostárna fungovat? Radní K. Polydorová odpověděla. Bc. Liška dal podnět na 

vybírání poplatku za manipulaci s kompostem. 

J. Kočí ml. poděkoval za navýšení kapitoly sport v rozpočtu na r. 2019. Zeptal se, kolik bude stát 

výstavba nové sportovní haly („tělocvičny“)? Radní K. Polydorová odpověděla. 

 
VIII. Různé 

(8.01) Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2019 

Materiál předložila Hana Moravcová, předsedkyně kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Technická poznámka: Ing. Čáp, H. Moravcová, Bc. Liška  

 

Působnost kontrolního výboru je stanovena v ust. § 100 odst. 1 ve spojení s ust. § 78 odst. 5 zákona č. 

131/2000 Sb., o hlavním městě Praze. Z uvedeného vyplývá, že kontrolní výbor:  

a) kontroluje plnění usnesení zastupitelstva a rady,  

b) kontroluje dodržování právních předpisů ostatními výbory a úřadu MČ na úseku samostatné 

působnosti, 

c) plní další kontrolní úkoly, kterými jej pověří zastupitelstvo. 

Kontrolní výbor předkládá ZMČ Praha 20 ke schválení Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 

20 na rok 2019, který byl schválen na jednání kontrolního výboru dne 9. ledna 2019 a na jednání dne 

13. února 2019 byly upřesněny termíny kontrol. 

Předkladatelka přečetla Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20: 

1) Prověřit smlouvu o spolupráci s BLOOMEN DEVELOPMENT (DARAMIS) a její plnění. Termín: 

30.6.2019 

2) Provést kontrolu správy a údržby mostu „Na Svěcence“, který je v současnosti ve vlastnictví MČ 

Praha 20. Prověřit, zda MČ Praha 20 tuto správu řešila a zda byla přijata usnesení Zastupitelstva a 

Rady MČ Praha 20 a jak tato usnesení byla plněna. Navrhnout doporučení Zastupitelstvu a Radě MČ 

Praha 20 pro další období. Termín: do 30.6.2019 

3) Podnět kontrolnímu výboru k výměně bytu XXXXXX ze dne 10.4.2018 Tento úkol již začal 

projednávat KV v minulém funkčním období na svých jednáních dne 14.5. 2018, 5.6.2018 a 

27.8.2018. KV v minulém funkčním období tento úkol nedořešil a neuzavřel a svým zápisem ze dne 

27.8.2018 jej přesunul na dokončení nového KV ve volebním období 2018 - 2022. Termín: 31.3.2019 

4) Kontrola všech zpracovaných investičních záměrů, studií, projektových úkolů a projektů 

zpracovaných na základě usnesení RMČ v období 2011-2018 a jejich následné využití a realizace. 

Termín: průběžně do 31.12.2019. Kontrolní termín: 30.6.2019 

5) Kontrola usnesení RMČ, ZMČ Praha 20 na období roku 2018-2019. Termín: průběžně 

6) Kontrola došlých stížností a podnětů roku 2018-2019. Termín: průběžně 

7) Úkoly uložené usnesením č. ZMC/2/18/0043/18 ze dne 10.12.2018: 

1) Prověřit zadání poptávkového řízení a souladu s platnou legislativou týkající se 

rekonstrukce bytu Jívanská 647 v roce 2017 a informovat o závěrech zprávy členy ZMČ Praha 20. 

Termín: do 31.3.2019 

2) Provést kontrolu, zda hospodaření s nebytovými prostory MČ Praha 20 bylo v souladu 

s péčí řádného hospodáře a smluvní nájemné odpovídá výši nájmů v místě a čase obvyklém, a 

to u nájemních smluv, které jsou k 10.12.2018 účinné a informovat o závěrech zprávy členy 

ZMČ Praha 20. Termín: do 30.9.2019 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 
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Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Nehlasoval 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23;  Proti: 0;  Zdržel se: 0; Nehlasoval: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/8/0053/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2019 

2) ukládá 

Kontrolnímu výboru ZMČ Praha 20 zajistit plnění Plánu kontrol na rok 2019 

 
Ing. Čáp navrhl, aby byly následně projednány body: 

8.04 Zřízení Výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 

8.05 Jednací řád ZMČ Praha 20 a výborů ZMČ Praha 20 

8.06 Zřízení služby Senior taxi 

8.07 Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20  

 

a následně po projednání těchto bodů navrhl sloučit rozpravu k bodům:  

8.02 Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za rok 2018 

8.03 Zpráva o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie České republiky v Horních 

Počernicích za rok 2018 

8.08 Informace - Doplňující volby do Senátu Parlamentu ČR 

8.09 Informace - volby do Evropského parlamentu 

8.10 Informace o poskytování účelové neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 na 

podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 pro rok 2019 
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8.11 Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 v roce 2018 a Plánu zlepšování 

procesu místní Agendy 21 pro rok 2019 

8.12 Rezignace tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Paní starostka nechala o procedurálním návrhu Ing. Čápa hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Hošek Vladimír P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 19;  Proti: 0;  Zdržel se: 5 

Procedurální návrh byl přijat. 

 

 
Pokračovalo se v projednávání bodu 8.04. 

 

8.04 Zřízení Výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 

 

Jedná se o žádost hnutí Šance pro Počernice. Materiál byl předložen identicky, jako bylo uvedeno 

v žádosti. 

 

Diskuse: H. Moravcová  

 

Technická poznámka: Ing. Čáp 

 

 

Po ukončení diskuse paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat:  

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Proti 
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Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Proti 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 9;  Proti: 9;  Zdržel se: 6 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 
8.05 Jednací řád ZMČ Praha 20 a výborů ZMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo zastupitelce, paní Haně Moravcové, která návrh Šance pro Počernice 

představila. Konstatovala, že se jedná o stejný návrh jako v prosinci a vzhledem k tomu, že návrh ke 

schválení jednacích řádů nebyl předložen a jednací řády by se měly schvalovat jako celek, vezmou 

tento podnět na vědomí a věří, že na příštím zastupitelstvu bude návrh na schválení jednacích řádů 

předložen. 

Diskuse: Ing. Čáp 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/12/0056/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o podnětu hnutí Šance pro Počernice k doplnění Jednacího řádu zastupitelstva městské části 

Praha 20 a usnesení Rady městské části Praha 20 č. RMC/8/10/0089/19 ze dne 10.1.2019 

 
8.06 Zřízení služby Senior taxi 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o návrh Šance pro Počernice, o zařazení bodu do programu ZMČ. Paní starostka doplnila, že 

už od 1.3.2019 tato aktivita začala působit v rámci pečovatelské služby. O zřízení této služby se 

jednalo již od listopadu 2018 na základě požadavků seniorů. 

Diskuse: Bc. Růžička předložil protinávrh: 

ZMČ Praha 20: 

1) schvaluje zřízení služby Senior taxi na území MČ Praha 20 

2) ukládá  

OSVŠ zajistit zřízení služby Senior taxi na území MČ Praha 20 

 EO provést rozpočtové opatření na úhradu nákladů této služby 
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 Zastupující tajemnici Ing. Brzkovské vypsat VŘ na pozici řidiče vozu Senior taxi na DPP 

 Termín: 15.4.2019 

 

 

Technická poznámka: Ing. Čáp požádal o předání protinávrhu v písemné formě. 

 

Diskuse: Mgr. Štrobová, D. Češpivová, Bc. Růžička, H. Moravcová, J. Hájková, Ing. Čáp  

Bc. Růžička informoval, že zdůvodnění tohoto materiálu bylo zasláno zastupitelům emailem 

v následujícím znění: 

„Vážené dámy, vážení pánové,  

rád bych vám představil náš návrh Klubu zastupitelů Šance pro Počernice na zřízení služby „Senior 

taxi“. Tato služba již úspěšně funguje ve více jak 70 městech a obcích po České republice. Je čas zřídit 

tuto službu i u nás!  

Požadavek na zřízení této služby vychází přímo od seniorů naší městské části a zřízení Senior taxi s 

nimi bylo dlouhodobě konzultováno. Potřeba této služby se potvrdila i při diskuzi na setkání klubu 

seniorů, který se konal dne 23. ledna v Komunitním centru Místní veřejné knihovny.  

Cílem je vytvoření cenově a časově dostupné formy přepravy např.: k praktickému lékaři, setkávání v 

Komunitním centru, na nákup apod.  

Tato služba by měla existovat jako samostatná služba vedle Pečovatelské služby MČ v rámci 

sociálního odboru. Je to z toho důvodu, že ne všichni senioři využívají Pečovatelskou službu a nemají s 

ní žádnou smlouvu o službách. Co se týče druhého zakoupeného vozidla pro účely Pečovatelské 

služby, bylo pořízené na přepravu obědů, nákupů či převozů v rámci OSPOD. Navíc při plně vytížené 

Pečovatelské službě není kapacitně možné tuto službu provozovat v rámci ní.  

Službu chceme provozovat počernickým elektromobilem, který byl zakoupen v roce 2017 a 

spolufinancován dotací ze Státního fondu životního prostředí v rámci Národního programu životního 

prostředí.  

Odhadované náklady této služby při provozu 2,5 pracovního dne respektive 21 hodin týdně při využití 

Dohody o provedení práce nebo Dohody o pracovní činnosti činí 9.660 Kč (včetně daně). Což činí 115 

Kč/hodinu. Celkové mzdové náklady 1 rok – 115.920 Kč + energie + amortizace elektromobilu. 

Financování služby je zamýšleno z vlastního rozpočtu, například z finančních prostředků za 

neobsazená pracovní místa nebo rezervy. Dále na jaře bude možnost požádat MPSV o dotaci v rámci 

vypsaného programu: „Obec přátelská rodinám a seniorům 2019“. Další formou financování je 

zapojení místních podnikatelů.  

Vzhledem k tomu, že na rok 2019 je výdaj na Zastupitelstvo, především odměny členům rady, o 1 652 

000 Kč vyšší než v roce 2018, argumentace o nedostatku prostředků není opodstatněná. Oslovil jsem 

řadu obcí a měst a pro ilustraci uvádím příklad. Město Hodonín, které má 25 tisíc obyvatel, tuto 

službu v minulém roce poskytlo 451 osobám a hradí si ji z vlastního rozpočtu. Celkové náklady za rok 

2018 činily 62.293 Kč při využití soukromého dopravce. Se službou jsou velice spokojeni. Rád předám 

kontakt na osobu odpovědnou za „senior taxi“ v Hodoníně.  

Náš návrh má podporu sdružení Počerňáci a TOP 09, kterým tímto děkuji. Prosím Vás o podporu 

našeho návrhu, který je šancí vyjít vstříc a usnadnit a zkvalitnit život seniorům a hendikepovaným v 

Horních Počernicích.  

Děkuji Vám!  

Petr Růžička, zastupitel Šance pro Počernice“ 

 

Po ukončení diskuse předseda návrhového výboru, Ing. Čáp přečetl protinávrh Bc. Růžičky. 

Paní starostka nechala o protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Proti 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 
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Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Omluven 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Proti 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Hošek Vladimír P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 9;  Proti: 10;  Zdržel se: 5 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

Zastupitelstvo vzalo předložený podnět na vědomí. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/13/0057/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o podnětu hnutí Šance pro Počernice k zřízení služby Senior taxi 

8.07 Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 
Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka informovala o úkolu č. 01577/2018, který byl uložen na ZMČ č. 29 usnesením č. 

ZMC/29/24/0192/18, ze dne 25.06.2018, kdy bylo RMČ Praha 20 uloženo: 

a) vést jednání s vedením hl. m. Prahy a PVS a.s. s cílem zajistit celkové zakrytí ČOV Čertousy dle 

bodu 1 tohoto usnesení. 

b) informovat o jednáních (dle bodu 2a) tohoto usnesení) zastupitele MČ Praha 20, a to průběžně a 

alespoň 1 x za dva měsíce. 

  

Zastupitelům bylo zasláno emailem prostřednictvím kanceláře úřadu dne 1.3.2019  vyjádření PVS, 

a.s., která obdržela stanovisko projektanta k celkovému zakrytí veškerých nádrží na ČOV (eliminace 

zápachu) a k přemístění stávající ČOV do jiné lokality. 

Diskuse: Mgr. Štrobová, Ing. Čáp, H. Moravcová, Ing. Vacek 

 

Po diskusi bylo navrženo vzít informaci na vědomí a výše uvedený úkol považovat za splněný. 

Předpoklad je, že se v jednáních s PVS a.s. bude dále jednat. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/14/0058/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění úkolů uložených usnesením ZMČ Praha 20 
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Paní starostka předala slovo Ing. Čápovi, který shrnul body, které mají sloučenou rozpravu. 

 

8.02, 8.03, 8.08, 8.09, 8.10, 8.11 a 8.12 

 

K bodu 8.12 přečetla zastupující tajemnice, Ing. Brzkovská rezignace na funkci tajemnice kontrolního 

výboru ZMČ Praha 20 ke dni 28.2.2019 ze zdravotních důvodů. 

 

Do rozpravy se přihlásil Bc. Liška, který se vyjádřil k průběhu jednání ZMČ, k Hornopočernickému 

zpravodaji a vyzval kolegy zastupitele ke slušnosti ve vztahu k úředníkům a k zastupitelům. 

Navrhl paní starostce ke zvážení zorganizovat setkání zastupitelů (např. seminární setkání, výjezdní 

zasedání). 

 

H. Moravcová, předseda kontrolního výboru ZMČ se zeptala, jestli budou mít k dispozici na svém 

jednání nějako zapisovatele za účelem pořízení zápisu z jednání. Na dotaz odpověděla Ing. Brzkovská. 

 

 
8.02 Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za rok 2018 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Zpráva o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za rok 2018 bude 

zveřejněna na webových stránkách úřadu https://www.pocernice.cz/urad/bezpecnost/ 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/9/0054/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu o výsledné činnosti Obvodního ředitelství Městské policie Praha 14 za rok 2018 

 
8.03 Zpráva o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie České republiky v 

Horních Počernicích za rok 2018 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Zpráva o výsledné činnosti Místního oddělení Policie České republiky v Horních Počernicích za rok 

2018 bude zveřejněna na webových stránkách úřadu https://www.pocernice.cz/urad/bezpecnost/ 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/10/0055/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

zprávu o vyhodnocení výsledné činnosti Místního oddělení Policie České republiky v Horních 

Počernicích za rok 2018 

 
8.08 Informace - Doplňující volby do Senátu Parlamentu ČR 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Vzhledem k tomu, že dosavadní senátorka Z. Baudyšová podala rezignaci, podle § 80 odst. 1) zákona 

č. 247/ 1995 o volbách do Parlamentu České republiky vyhlásil prezident republiky doplňovací volby 

ve volebním obvodu č. 24, kde byla senátorka zvolena. V doplňovacích volbách je senátor volen 

pouze na zbytek volebního období, které příslušelo původně zvolenému senátoru, jehož mandát zanikl. 

Doplňovací volby se konají v pátek 5. dubna 2019 od 14.00 hodin do 22.00 hodin a v sobotu 6. dubna 

https://www.pocernice.cz/urad/bezpecnost/
https://www.pocernice.cz/urad/bezpecnost/
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2019 od 8.00 hodin do 14.00 hodin. Případné II. kolo voleb se bude konat v pátek 12. dubna 2019 od 

14.00 hodin do 22.00 hodin a v sobotu 13. dubna 2019 od 8.00 hodin do 14.00 hodin. 

Volební místnosti: 

V naší městské části se jedná o 12 volebních okrsků, a to: 

č. 20001 ZŠ Stoliňská 823 

č. 20002 ZŠ Stoliňská 823 

č. 20003 ZŠ Spojenců 1408 

č. 20004 ZŠ Spojenců 1408 

č. 20005 Místní veřejná knihovna Náchodská 754 

č. 20006 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20007 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20008 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20009 ZŠ Bártlova 83 

č. 20010 Domeček, Votuzská 322 (1. patro) 

č. 20011 Domeček, Votuzská 322 (přízemí) 

č. 20012 ZŠ Chodovická 2250 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/15/0059/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

předložené informace o doplňujících volbách do Senátu Parlamentu ČR, konaných 5. a 6. 

dubna 2019 (případné II. kolo 12.  a 13. dubna 2019) 

 
8.09 Informace - volby do Evropského parlamentu 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Volby do Evropského parlamentu se budou konat v pátek 24. května 2019 od 14.00 hodin do 22.00 

hodin a v sobotu 25. května 2019 od 8.00 hodin do 14.00 hodin Voličem je každý občan České 

republiky, který alespoň druhý den voleb dosáhl věku 18 let, a občan jiného členského státu, který 

alespoň druhý den voleb dosáhl věku 18 let a je po dobu nejméně 45 dnů přihlášen k trvalému pobytu 

nebo k přechodnému pobytu na území České republiky. 

V naší městské části se jedná o 12 volebních okrsků, a to: 

č. 20001 ZŠ Stoliňská 823 

č. 20002 ZŠ Stoliňská 823 

č. 20003 ZŠ Spojenců 1408 

č. 20004 ZŠ Spojenců 1408 

č. 20005 Místní veřejná knihovna Náchodská 754 

č. 20006 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20007 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20008 ZŠ Ratibořická 1700 

č. 20009 ZŠ Bártlova 83 

č. 20010 Domeček, Votuzská 322 (1. patro) 

č. 20011 Domeček, Votuzská 322 (přízemí) 

č. 20012 ZŠ Chodovická 2250 

 

Do 24. dubna může politická strana, hnutí a koalice, jejíž kandidátní listina pro volbu do Evropského 

parlamentu byla zaregistrována, delegovat jednoho člena a jednoho náhradníka do Okrskové volební 

komise, které budou následně doplněny členy z řad občanů 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/16/0060/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 
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předložené informace o volbách do Evropského parlamentu, konaných 24. a 25. května 2019 

 
8.10 Informace o poskytování účelové neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 

na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 pro rok 2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Městská část Praha 20 vyhlašuje každoročně program na podporu projektů místních škol, školek a 

NNO pořádající akce pro děti a veřejnost v oblastech naplňování vize Zdravá MČ Horní Počernice 

(PZMČ), místní Agendy 21 (MA21), místního akčního plánu zdraví a životního prostředí (LEHAP) a 

realizace cílů dokumentu Zdraví 21. 

Pravidla upravují podmínky poskytnutí dotace/příspěvku a stanovení její výše, pravidla čerpání, 

kontroly a finančního vyúčtování dotace/příspěvku pro rok 2019. Komise pro projekt Zdravá MČ a 

MA21 návrh poskytování této účelové neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 pro 

rok 201 projednala a schválila 11.2.2019. RMČ návrh Pravidel projednala na svém jednání 28.2.2019 

a usnesením č. RMČ 14/9/132/19 schválila Pravidla o poskytování účelové neinvestiční dotace 

(příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 na podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice 

a MA21 pro rok 2019 uložila předložit pro informaci na jednání ZMČ. 

V návrhu rozpočtu MČ Praha 20 je pro tuto účelovou neinvestiční dotaci/příspěvek, alokováno celkem 

70 000,- Kč. Oprávněnými žadateli jsou příspěvkové organizace zřizované MČ Praha 20 a nestátní 

neziskové organizace (zapsané spolky, obecně prospěšné společnosti, ústavy a evidované právnické 

osoby) působící na území MČ Praha 20. Obsahové zaměření projektů musí obsahovat cíle tohoto 

Programu, tj. zahrnuje aktivity v oblasti podpory zdraví, kvality života a dalších aspektů udržitelného 

rozvoje, včetně celonárodních osvětových kampaním k těmto tématům. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/18/0061/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o poskytování účelové neinvestiční dotace (příspěvku) z rozpočtu MČ Praha 20 na 

podporu aktivit v rámci projektu Zdravá MČ Horní Počernice a MA21 pro rok 2019 

 
8.11 Informace o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 v roce 2018 a Plánu 

zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

V roce 2011 se MČ zapojila do místní Agendy 21 s cílem podpory jejich principů. Také vstupem do 

asociace NSZM ČR v roce 2013 ve své deklaraci potvrdila městská část zájem o plnění kritérií MA21. 

Plán zlepšování je jedno z kritérií. 

Plán zlepšování procesu MA21 (dále jen Plán) je nástroj, pomocí něhož je formulováno, jakého 

zlepšení má být v daném roce v rámci Zdravé městské části Horní Počernice dosaženo v souladu s 

„Kritérii MA21“ 

V předložených dokumentech je jednak zhodnoceno plnění úkolů vyplývajících ze schváleného Plánu 

pro rok 2018 a jednak návrh Plánu pro rok 2019. Tento Plán Formuluje svoje cíle a termíny, jichž chce 

v daném roce dosáhnout. Součástí formulace jednotlivých cílů je stanovení cílových ukazatelů a 

odpovědnosti/osobu za úspěšnou realizaci. Finanční náklady spojené s realizací Plánu zlepšování 

procesu místní Agendy 21 jsou zahrnuty v návrhu rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2019. RMČ na svém 

jednání dne 28.2.2019 schválila předložené plnění Plánu zlepšování procesu MA21 za rok 2018 a Plán 

zlepšování procesu MA21 na rok 2019 svým usnesením č. RMČ/14/10/0133 /19 a uložila oba Plány 

předložit na jednání ZMČ pro informaci. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/19/0062/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 
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1) bere na vědomí 

informaci o plnění Plánu zlepšování procesu místní Agendy 21 v roce 2018 a Plánu 

zlepšování procesu místní Agendy 21 pro rok 2019 

 
8.12 Rezignace tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o rezignaci na funkci tajemnice kontrolního výboru ZMČ Praha 20 ke dni 28.2.2019 ze 

zdravotních důvodů. 

 

Usnesení číslo: ZMC/3/20/0063/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 ke dni 28.2.2019 ze zdravotních 

důvodů 

 

 
IX. Závěr  

Paní starostka na závěr informovala, že další konání ZMČ, které je původně plánováno na 25.3.2019  

svoláno nebude. Další zasedání bude svoláno na další plánovaný termín 13.5.2019.  

 

Ve 22:05 hod. paní starostka všem poděkovala za pozornost a za účast na zasedání ZMČ, popřála 

pěkný zbytek večera a zasedání ukončila.  

Zápis byl vyhotoven dne 20.3.2019. 

 

 

 

 

 

........................................ ........................................ 

Karla Polydorová v.r. 

radní 
Jaroslav Kočí v.r. 

zastupitel 

 

…………………………… 

Mgr. Alena Štrobová v.r. 

starostka 

  

  

 

Ověřovatelé: Karla Polydorová, radní 

Jaroslav Kočí, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

V souladu se zákonem č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých 

zákonů, je dokument zveřejněn v upravené podobě. 


